
 

 

 

 

NORDRE LAND KOMMUNE 
 

 

 

P R O T O K O L L 
FOR 

UTVALG FOR VILT- OG FISKEFORVALTNING 
 
 

Møtedato:  27.04.2011   Fra kl. 10.00 
Møtested: Møterom 4. etg., Rådhuset 
Fra saknr.: 01/1 03/11 
   
 
Av utvalgets medlemmer/varamedlemmer møtte 5 av 5 
 
 
Følgende møtte på møtet: 
 
Funksjon Navn Forfall Møtt for 
Leder Ole Sørbønsveen   
Medlem Kjartan Th. Stensvold   
Medlem Kari Bjørkeli   
Medlem Ole Magnus Røstelien   
Medlem Rolf Leirvik   
 
 
 
 
NORDRE LAND KOMMUNE, Utvalg for vilt- og fiskeforvaltning, den 5.mai 2011 
 
 
 
…………………………………………….. 
 
 



 
  
SAK NR.: 1/11  
REFERATSAKER  
 
Behandling: 
 

1. Hakkespettsak 
2. Årsrapport fallvilt 
3. Nye medlemmer fallvilt/rovvilt 
4. Filmsnut ang. løshundjakt 
5. Befaring lokaler for elghenge 

 
 
Vedtak: 
 
3. Nye medlemmer i rovviltlaget og ettersøksjegere 

Etter konferering med direktoratet for naturforvaltning har kommune/utvalget mandat 
til å utnevne de personer som de finner skikket til ettersøksjegere og som medlem i 
rovviltlaget. 
 
Utvalget var enstemmig angående personer som skal rekrutteres. Erik Eng og Erik 
Sørbønsveen var innstilt. Eng går inn i både rovviltlag og som ettersøksjeger. 
Sørbønsveen er med i rovviltlaget. 

 
6. Beitetakst 
 Kjartan Th. Stensvold foreslo at det bevilges kr. 4.000,- til all 6 valdene. 

For framtida bør dette være sak som valdene selv ordner som et ledd i 
bestandplanarbeidet. 
Midlene betales ut etterskuddsvis når de ferdige takstpapirene foreligger. 

 
 Enstemmig vedtatt. 
 
7. Utbetaling av vilt og fiskestellmidler 
 Utbetaling av fondsmidler skjer etterskuddsvis og dokumenteres på eget skjema. 

 
 
Øvrige referatsaker tatt til etterretning. 
  
  
SAK NR.: 2/11  
DELEGERTE SAKER  
 
Behandling: 
 
11/718 07.04.2011 DS  1/11 PLNÆ//OLS K60  

Grunneierlagene dokka/Etna Søknad innvilget 
BIOTOPFORBEDRINGSTILTAK I DOKKA/ETNA  

 
Vedtak: 
Delegert sak tatt til etterretning. 
 



 
  
  
SAK NR.: 3/11  
SØKNAD ØKT FELLING AV ELG OG ØKT JAKTTIDFOR ELG OG HJORT  
 
Behandling: 
 
Ole Magnus Røstelien ønsket å debattere saken. Han mente at kommunene rundt oss har 
utvidet jakttid og at vi også burde ha samme mulighet. 
 
Rolf Leirvik støtter sakens innstilling. 
 
Kjartan Th. Stensvold støtter innstillingen og nevnte at småviltjegerne blir fortrengt ved 
utvidet jakttid på elg. 
 
Kari Bjørkeli støttet innstillingen når det gjelder elg, men ønsker økt jakttid på hjort. 
 
Kjartan Th. Stensvold hevdet at dersom det selges hjortekort, bør jegerne ha tilgang på jakt 
hele perioden. 
 
Ole Sørbønsveen foreslo at vi kan utarbeide bestandsplan for hjort av og for hele kommunen. 
Man har da bedre oversikt og kan vurdere en utvidelse av jakttid på hjort i.h.h til den 
bestandsplanen. 
Enighet om Sørbønsveens forslag. 
 
Vedtak: 
 

1. Søknaden fra hjorteviltvaldene i kommunen avslås med tanke på utvidelse av jakttid 
for elg og hjort. Dette med bakgrunn i de nevnte punkt ovenfor. 

 
2. Valdene bør se på organisering av hjortejakta slik at den blir mer effektiv. 

 
 
  


